
Hrubá stavba sportovní haly v Borkách je hotová
1.10.2020 15:55
(Aktualizováno: 29.10.2020 14:08)

Dnes jsme se účastnili, na základě pozvání společnosti Strabag, slavnostního
ukončení hrubé stavby v rámci projektu sportovní haly v Borkách.

Při něm jsme symbolicky zatloukli hřebíky do dřevěného trámu. Starosta Michael Kašpar,
zástupce zhotovitele firmy Strabag i autor projektu architekt Štěpán Valouch se shodli
zejména na dobře fungující spolupráci všech tří stran, díky níž se daří nejen stavět v
termínu, ale hlavně řešit každodenní činnosti a konzultace na stavbě. Hala je zastřešená a
my se těšíme na pokračující práce uvnitř.

K článku je připojeno celkem 15 obrázků.
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